
VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATI
    KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

8100 Várpalota, Gárdonyi G. u. 39.     Pf.: 76.
Tel.:  (88) 592-660 Fax: (88) 592-676

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:   Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  2013.  július
12-én  7,00  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  I.  emeleti  tanácstermében
megtartott   r  e n d k í v ü l i   üléséről

Jelen vannak  : Talabér Márta polgármester
Katona Csaba alpolgármester
Sándor Tamás aljegyző

Antal László
Galambos Szilvia (7,05 órától)
Huszárné Bacsárdi Valéria
Jákli  Tivadar 
Dr. Juhász Attila
Kádár István
Keresztény Levente

Szász  Andrea,  Nagy  György  irodavezetők,  Bérczes  Beáta  jogi  előadó,
Bognárné Huszár Mónika jegyzőkönyvvezető



T a l a b é r  Márta:
Jó  reggelt  kívánok!  Mindenkit  szeretettel  köszöntök  mai  rendkívüli
ülésünkön! 
A rendkívüli  ülést megnyitom. 

A  jelenléti  ív  alapján  megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  8  fővel
határozatképes.  

Tisztelt  Képviselő-testület!

Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

1)  A közterületek  rendeltetéstől  eltérő  használatáról  szóló  33/2010.  (IX.14.)
önkormányzati  rendelet  módosítása (156)

2) Települési  értéktár  létrehozása (151)

3)  Hulladéklerakó  területén  megvalósítandó  projekt  területigényének
biztosítása (150)

4) Állásfoglalás távhődíjakról (154)

5) Várpalota Város Esélyegyenlőségi Tervének elfogadása (153)

Zárt ülésen javasolom tárgyalásra:

1)  A Hírcentrum Kft.  ügyvezető  igazgatója  munkaviszonyának  megszüntetése,
új ügyvezető igazgató megbízása („Z” 155)

2) Deák Zsuzsanna fellebbezése („Z” 152)

Van valakinek ettől  eltérő javaslata? (Nem volt.)
Aki elfogadja a napirendet,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  elfogadta  Várpalota  Város
Önkormányzati  Képviselő-testülete  2013.  július  12-i  rendkívüli  ülésének
napirendjét.  

1)  A  közterületek  rendeltetéstől  eltérő  használatáról  szóló  33/2010.
(IX.14.) önkormányzati rendelet módosítása (156)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  8 igen szavazattal az alábbi rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

23/2013. (VII.12.) önkormányzati 
r e n d e l e t e 

a közterületek rendeltetéstől eltérő használatáról szóló 
33/2010. (IX.14.) önkormányzati rendelet

 m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

2) Települési  értéktár létrehozása (151)

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? 

K á d á r István:
Előzetes  kalkuláció  készült-e,  mennyibe  kerül  ez  a  munka?  Kell-e  díjazást
fizetni  a bizottságnak?

T a l a b é r  Márta:
Szerintem,  nem.  Azt  gondolom,  adott  esetben  felkérhetjük  valamelyik
bizottságot  a  Képviselő-testületen  belül  is,  ők ezt  a  munkát  elvégezhetik,  nem
gondolom,  hogy  külön  kellene  emiatt  bárkinek  díjazást  adni.  A „B”  variációt
javasolom  elfogadni,  éljünk  ezzel  a  lehetőséggel,  ha  már  erről  döntést  hozott
a Parlament.  Én inkább az előnyeit  látom, sem mint a hátrányait.

(7,05 Galambos Szilvia megérkezett,  a létszám: 9 fő)

N a g y  György:
Még  nem  mértük  fel,  milyen  költségei  vannak,  úgy  látom,  ma  még  igazából
meghatározhatatlan.  Meglehetősen magas szintű szakmai bizottságot  kell  azon
kívül működtetni,  hogy a Képviselő-testület  valamelyik helyi bizottsága ebben
dolgozik.  Régészeket,  művészettörténészeket,  a  jogszabály  szerint  a
tudományos  élet  egy  meghatározott  rétegét  feltétlenül  meg  kell  hívjuk  a
bizottságba,  biztos  vagyok  benne,  hogy  ők  honoráriumért  dolgoznak.  Inkább
fel  kellene  először  ilyen  módon  mérni.  A  környező  települések  még  nem
hoztak  létre  bizottságot,  mert  ma  még  nem  nagyon  lehet  tudni,  milyen
költségük lenne a bizottságoknak. Kötelező a szakmai jelenlét.
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K a t  o n a  Csaba:
Az  előző  kormányzati  ciklusban  erre  volt  térségi  szinten  forrás  is,  és
létrejöttek  kulturális  értékleltárak,  amiket  érdemes  lenne  végiggondolni,  hogy
ebben  milyen  szinten  lehetne  használni.  Annak  idején  a  könyvtárigazgató  vett
részt  Várpalota  részéről,  és  kistérségi  szinten  született  egy  gyűjtött  anyag,
amit  nem tárgyaltak a képviselő-testületek abban az időben.

K á d á r István:
Én  is  azt  szerettem  volna  javasolni,  hogy  kistérségi  szinten  kellene  ezt  az
egészet  összefogni,  ha  van  rá  lehetőség,  hiszen  szorosan  kapcsolódnak  a
települések  földrajzilag  egymáshoz,  és  ezt  a  kapcsolódást  másmilyen  úton  is
lehetne erősíteni.

T a l a b é r  Márta:
Örömmel  megbíznám  képviselő  urat  ennek  a  koordinálásra,  hogy  lássa  az
örömét  annak,  amikor  kistérségi  szinten  kell  együttműködni,  át  lehessen
érezni,  hogy ez milyen „könnyű” feladat.  Szeptemberre javaslatot  fogok tenni,
addig javasolom képviselő úrnak, hogy lelkileg készüljön erre a kihívásra.
Aki az „A” változatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  1 nem szavazattal és 8 tartózkodás mellett  nem fogadta el
a határozati  javaslat „A” változatát.

T a l a b é r  Márta:
Aki a „B” változatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

147/2013. (VII.12.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  magyar  nemzeti  értékekről  és  a
hungarikumokról  szóló  2012.  évi  XXX.  törvény,  és  a  magyar  nemzeti  értékek  és  a
hungarikumok gondozásáról szóló 114/2013. (IV.16.) Korm. rendelet vonatkozó rendelkezései
alapján élni kíván a települési értéktár létrehozásának lehetőségével.

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Települési  Értéktár  Bizottság
létrehozására,  a  Bizottság  szervezeti  és  működési  szabályzatára  vonatkozó előterjesztést  a
2013. szeptember havi ülésre készítse elő, továbbá tegyen javaslatot a Bizottság működéséhez
szükséges költségvetési forrás biztosítására.

3.) A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy döntéséről értesítse a Veszprém Megyei
Önkormányzat Közgyűlésének Elnökét.

Határidő: a döntés megküldésére: azonnal
az előterjesztés elkészítésére: 2013. szeptember havi ülés

Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: Horváthné dr. Csősz Zsófia vagyongazdálkodási ügyintéző
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3)  Hulladéklerakó  területén  megvalósítandó  projekt  területigényének
biztosítása (150)

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

K a t  o n a  Csaba:
Nem  közvetlenül  az  előterjesztéshez,  de  részben  kapcsolódva  ahhoz,  az
ügyvezető  igazgató  úrtól  szeretnék  kérdezni.  Mivel  a  KDV-hez  átadta  az
önkormányzat  a  hulladékgazdálkodással  kapcsolatos  jelentős  döntéseit,  a
KDV-nek  sem  az  Operatív  Tanácsa,  sem  pedig  a  taggyűlése  nem  volt
határozatképes,  ahol  dönteni  kellett  volna  a  hulladékgazdálkodási  törvény
értelmében  arról,  hogy  felmondjuk  a  szerződéseket.  Ilyenkor  mi  a  teendő?
Erre született-e valami?

H o r v á t  h  Tamás:
Nem  született  döntés  a  tanács  ülésén,  kétszer  volt  a  Társulási  Tanács
határozatképtelen,  és  ugyanígy  az  Operatív  Tanács  is,  nem  tudjuk,  hogy  az
NFÜ-be milyen véleményekkel mentek el  a Tanács elnöke aláírásával.
Az  én  véleményem  az,  hogy  nagy  esélyét  látom  annak,  a  projekt  nem valósul
meg,  kicsi  az  esély  a  megvalósulására,  2014.  év  végéig  biztosan  nem  valósul
meg. Ez magánvélemény, nem tudom objektív tényekkel  alátámasztani.

K á d á r István:
A  projektben  meg  lett  határozva  az  a  bizonyos  terület.  Gondot  okoz-e,  ha  -
esetleg megvalósul  a projekt - más területet  kínál fel  az önkormányzat?

H o r v á t  h  Tamás:
Megváltoztatható  a  projekt  területe,  a  területi  igény adott,  de  területet  máshol
is biztosíthat az önkormányzat,  biztosítási  kötelezettsége van.

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

148/2013. (VII.12.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  támogatja,  hogy  a
0271.  hrsz.  alatt i  hulladéklerakó  rekultivációs  tervezése  a  KDV  projekt
keretében  megvalósítandó  beruházás  területigényének  figyelmen  kívül
hagyásával történjen.  
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2.)  A Képviselő-testület  felhatalmazza  Várpalota  Város  Polgármesterét,  hogy
a  projekt  megvalósulása  esetén  más,  az  önkormányzat  tulajdonában  lévő
ingatlant ajánljon fel a beruházás megvalósítására.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

4) Állásfoglalás távhődíjakról (154)

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

149/2013. (VII.12.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft.  távhőszolgáltatási  díjakra  vonatkozó  számításait  mind  Várpalota
városrész, mind pedig Inota, Készenléti  lakótelep tekintetében megismerte.

A  Képviselő-testület  kéri  a  Magyar  Energetikai  és  Közmű-szabályozási
Hivatalt,  hogy az  új  távhőszolgáltatási  alapdíjakra  a  számítások  alapján,  azok
ellenőrzése  mellett  úgy  tegyen  javaslatot,  hogy  azok  kizárólag  a  ténylegesen
indokolt  költségeket  tartalmazzák.

A  Képviselő-testület  kéri  továbbá  a  Magyar  Energetikai  és
Közmű-szabályozási  Hivatalt,  hogy  a  kapcsolt  termelésszerkezet-átalakítási
díjból  fedezett  támogatási  rendszer  megmaradása  mellett,  annak  figyelembe
vételével  úgy tegyen javaslatot  az új távhőszolgáltatási  hődíjakra Várpalota  és
Inota,  Készenléti  lakótelep  tekintetében,  hogy  azok  –  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft.  részére  megítélt,  ma  ismert  támogatási  összeg  mellett  –  a  jelenlegi
hődíjakhoz képest az infláció mértékével  emelkedjenek.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: 

Borbás Tamás közlekedésigazgatási  és energiaügyi ügyintéző

6



5) Várpalota Város Esélyegyenlőségi Tervének elfogadása (153)

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás? (Nem volt.)
Szeretném  megköszönni  Járási  Melindának  és  Varga  Szilviának  azt  a  munkát,
amit  ebben  végeztek,  mert  mások  helyett  is  helytálltak.  Az,  hogy  ez  az  anyag
ilyen  gyorsan  idekerült  a  Képviselő-testület  elé,  ez  az  ő  megfeszített
munkájuknak  köszönhető.  Szeretném  itt  is  megköszönni  nekik,  nem  csak  a
hivatalon belül.
Aki az esélyegyenlőségi tervet  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

150/2013. (VII.12.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  határozat  melléklete
szerinti  formában és tartalommal elfogadja Várpalota  Város 2013-2017 évekre
vonatkozó Esélyegyenlőségi Tervét.

Határidő:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   
Járási Melinda egészségügyi,  szociális  és esélyegyenlőségi  referens

T a l a b é r  Márta:
Köszönöm szépen! Az ülést 7,15 órakor bezárom, zárt  ülést rendelek el.

K.m.f.

Talabér Márta    Sándor Tamás
  polgármester               aljegyző

Máténé dr. Ignácz Anita
          jegyző
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